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Z A P I S N I K 
 
 
sa 6. sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete na 

Metalurškom fakultetu održanog 28. ožujka 2011. godine s početkom u 13:00 sati u 

Uredu dekana.  

 

Prisutni članovi Povjerenstva: Lana Vanić, dipl.iur., prof.dr.sc. Faruk Unkić, 

doc.dr.sc. Robert Pezer,  Sanja Vujnović, Tomislav Rupčić. 

Odsutni članovi Povjerenstva: prof.dr.sc. Jadranka Malina, doc.dr.sc. Zdenka 

Zovko Brodarac, dr.sc. Tahir Sofilić,. 

Prisutni članovi radnih skupina: prof.dr.sc. Ankica Rađenović. 

Odsutni članovi radnih skupina: prof.dr.sc. Mirko Gojić. 

 

Predloženi Dnevni red 

 

1. Analiza dosadašnjeg rada radnih skupina 

2. Ostalo  

 

prisutni prihvaćaju i nemaju nikakvih izmjena ili nadopuna. 

 

Ad. 1 

Prof.dr.sc. Ankica Rađenović, voditeljica Radne skupine za izradu strategije, misije i 

vizije Metalurškog fakulteta, izvijestila je prisutne kako su izrađena i posljednja dva 

elementa Strategije i to upravljanje kvalitetom i upravljanje resursima. Usuglašeni su 

rokovi za provedbu strateških zadataka na način da operativni dio bude što 

jednostavniji. Postignut je visok stupanj suglasnosti oko do sada napravljenoga. 

Daljnja aktivnost bit će usmjerena na objedinjavanje svih pet elemenata u jedan 

dokument, te dostava istoga svim članovima Radne skupine na eventualne korekcije i 

prijedloge.  



SVEUČILIŠTE U ZAGREBU 
METALURŠKI FAKULTET 

  
 
 
 

POVJERENSTVO ZA OSIGURAVANJE I UNAPRJEĐIVANJE 
KVALITETE NA METALURŠKOM FAKULTETU 

 
 

Doc.dr.sc. Robert Pezer, voditelj Radne skupine za reviziju internetske stranice 

Metalurškog fakulteta, rekao je kako je napravljena logička struktura stranice i kako 

se u radu došlo do procedure za dokumente. Naime, treba vidjeti gdje što od 

dokumentacije nastaje (koji ured, zavod i sl.) kako bi se znalo i odredilo tko će što i 

kada objavljivati na stranici. U budućnosti bi, prema prvoj procjeni, za to trebalo pet 

osoba – službenik za informiranje, odgovorna osoba na razini Fakulteta i tri odgovorne 

osobe na razini svakog zavoda. Za realizaciju ove aktivnosti zadužen je mr.sc. Josip 

Lopatič. 

 

Lana Vanić, dipl.iur., predsjednik Povjerenstva, izvijestila je o završetku prve faze 

rada Radne skupine za reviziju nastavnog plana i programa preddiplomskog i 

diplomskog studija Metalurgija. Doc.dr.sc. Robert Pezer izvijestio je kako su danas svi 

nastavnici i članovi Fakultetskog vijeća primili koncepciju prijedloga nastavnog 

programa studija metalurgije o čemu će se raspravljati na sljedećoj sjednici 

Fakultetskog vijeća.  

 

Lana Vanić, dipl.iur., predsjednik Povjerenstva, obavijestila je nazočne kako je Radna 

skupina za izradu pravilnika i priručnika za kvalitetu na Metalurškom fakultetu 

započela s izradom Priručnika. 

 

Ad. 2 

Obzirom na završetak prve faze aktivnosti svih radnih skupina, predlaže se sljedeći 

sastanak Povjerenstva održati početkom svibnja, što su nazočni i prihvatili. O mjestu i 

vremenu održavanja sastanka svi će biti na vrijeme upoznati. 

 

Predsjednik Povjerenstva 

 

Lana Vanić, dipl.iur. 

 početak svibnja 2011. 
 sastanak Povjerenstva i voditelja radnih skupina 


